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SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(1911)

Wspólne posiedzenie
Komisji Gospodarki Narodowej (279.)

oraz Komisji Budżetu
i Finansów Publicznych (129.)

w dniu 14 grudnia 2010 r.

VII kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 67. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmianie
ustawy o podatku od towarów i usług oraz ustawy o transporcie drogowym.



(Początek posiedzenia o godzinie 20 minut 44)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pu-
blicznych Kazimierz Kleina)

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Za chwilę odbędzie się drugie posiedzenie, wspólnie z Komisją Gospodarki Na-
rodowej.

(Głos z sali: Czy komisja gospodarki schodzi do podziemia, czy idzie na górę?)
(Wypowiedź poza mikrofonem)
Zapraszamy senatorów z Komisji Gospodarki Narodowej, witamy i prosimy.
Przedmiotem naszego wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Narodowej

i Komisji Budżetu i Finansów Publicznych…
Nie ma jeszcze przewodniczącego?
(Wypowiedzi w tle nagrania)
(Głos z sali: Niech będzie kworum komisji gospodarki.)
(Rozmowy na sali)
(Głos z sali: Kworum już jest.)
Prosimy bardzo pana przewodniczącego.
(Wypowiedzi w tle nagrania)
Zaczynamy?
Pani Basia prosiła jeszcze o piętnaście sekund, bo zmienia taśmę.
(Rozmowy na sali)
Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki Narodowej i Komisji Bu-

dżetu i Finansów Publicznych.
Przedmiotem naszego posiedzenia jest rozpatrzenie poprawek, które były anali-

zowane oddzielnie na posiedzeniach Komisji Budżetu i Finansów Publicznych oraz
Komisji Gospodarki Narodowej, i zostały zgłoszone na posiedzeniu plenarnym.

Podczas posiedzenia zostały zgłoszone przez senatora Kazimierza Kleinę trzy
poprawki, pozostałe są wspólnymi poprawkami przygotowanymi i przyjętymi przez
Komisję Budżetu i Finansów Publicznych oraz Komisję Gospodarki Narodowej. Pro-
ponuję, abyśmy poprawki, które są wspólne… Tutaj i tak jest taka propozycja, żeby
poprawki trzecią, piątą i siódmą… Ale chyba będziemy głosowali po kolei, bo tak bę-
dzie najprościej.

(Głos z sali: Nad trzecią, piątą i siódmą głosujmy łącznie.)
W takim razie nad trzecią, piątą i siódmą głosujemy łącznie.
Stanowisko rządu w tych sprawach jest w dalszym ciągu podobne, akceptuje on

te poprawki – trzecią, piątą i siódmą?
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Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Tak, tak, popieramy te poprawki.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Przystępujemy do głosowania nad poprawkami: trzecią, piątą i siódmą.
Proszę bardzo, kto jest za przyjęciem tych poprawek? (14)
Kto jest przeciw? (0)
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
Poprawki zostały przyjęte jednomyślnie.
Wracamy do kwestii poprawki pierwszej. Jest to poprawka zgłoszona przez se-

natora Kazimierza Kleinę.
Proszę bardzo, Panie Dyrektorze, o krótkie omówienie tej poprawki, a pana mi-

nistra o stanowisko rządu.

Wicedyrektor Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu
Adam Niemczewski:

Poprawka ma na celu doprecyzowanie przepisów dotyczących warunków odli-
czania podatku od samochodów osobowych oraz innych pojazdów samochodowych
niebędących samochodami osobowymi.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Panie Ministrze, jakie jest stanowisko rządu w sprawie tej poprawki?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Poprawka zasługuje na poparcie.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Czy są pytania, uwagi do tej poprawki? Nie ma.
Przystępujemy do głosowania.
Kto jest za przyjęciem tej poprawki? (14)
Kto jest przeciw? (0)
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
Poprawka druga.
Bardzo proszę, Panie Dyrektorze.

Wicedyrektor Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu
Adam Niemczewski:

Poprawka ma na celu dodanie upoważnienia do wydania rozporządzenia, które bę-
dzie miało charakter fakultatywny i pozwoli na określenie innych dokumentów poza ho-



w dniu 14 grudnia 2010 r.

1911/VII 3

mologacją oraz decyzją o zwolnieniu z homologacji, aby można było stwierdzić, czy pojazd
jest pojazdem specjalnym, lub stwierdzić jego dopuszczalną ładowność oraz liczbę miejsc.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Panie Ministrze?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Popieramy tę poprawkę.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Czy są może pytania do ministra lub przedstawiciela Biura Legislacyjnego? Nie ma.
Przystępujemy do głosowania.
Kto jest za przyjęciem poprawki drugiej? (15)
Kto jest przeciw? (0)
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
Poprawka otrzymała poparcie.
Nad poprawką trzecią głosowaliśmy.
Poprawka czwarta.
(Wypowiedź poza mikrofonem)
Nie, poprawka czwarta nie była jeszcze przyjęta.

Wicedyrektor Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu
Adam Niemczewski:

Jest to poprawka doprecyzowująca.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

To jest poprawka doprecyzowująca, stanowisko rządu także jest…

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

…pozytywne.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Przystępujemy do głosowana nad poprawką czwartą.
Kto jest za przyjęciem poprawki czwartej? (15)
Kto jest przeciw? (0)
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
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Poprawka także została poparta jednomyślnie.
W ten sposób przegłosowaliśmy…
(Głos z sali: Jeszcze szósta…)
A, jeszcze poprawka szósta, także senatora Kazimierza Kleiny.
Proszę bardzo, Panie Dyrektorze.

Wicedyrektor Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu
Adam Niemczewski:

Poprawka dotyczy przepisu o wejściu w życie i polega na tym, że skreślamy
punkt, który niepotrzebnie został wyłączony z przepisów mających wejść w życie
1 stycznia.

(Głos z sali: Czyli jest legislacyjna…)

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Dziękuję bardzo.
Panie Ministrze, jakie jest stanowisko rządu?

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Finansów
Maciej Grabowski:

Popieramy tę poprawkę.

Przewodniczący Kazimierz Kleina:

Czy są pytania do pana ministra? Nie ma.
Przystępujemy do głosowania.
Kto jest za przyjęciem poprawki szóstej? (15)
Czy ktoś jest przeciw? (0)
Kto wstrzymał się od głosu? (0)
Jednomyślnie.
W ten sposób przegłosowaliśmy wszystkie poprawki.
Na senatora sprawozdawcę bardzo prosimy… Czy senator Gruszczyński może

być w dalszym ciągu sprawozdawcą?
(Wypowiedź poza mikrofonem)
Bardzo dziękuję.
Zamykam wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki Narodowej i Komisji Bu-

dżetu i Finansów Publicznych.
Dziękuję bardzo członkom Komisji Budżetu i Finansów Publicznych oraz panu

ministrowi.

(Koniec posiedzenia o godzinie 20 minut 51)
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